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No. 54194*

____

New Zealand
and

Republic of Korea

Free Trade Agreement between New Zealand and the Republic of Korea (with annexes). 
Seoul, 23 March 2015

Entry into force:  20 December 2015 by notification, in accordance with article 21 
Authentic texts:  English and Korean
Registration with the Secretariat of the United Nations:  New Zealand and Republic of Korea, 

25 January 2017
*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Only the authentic English and Korean texts of the 

Agreement with their translation into French are published herein.  The technical annexes, appendices, tariff 
schedules containing the description of custom duties on originating goods and the product specific rules schedules 
are not published herein, in accordance with article 12 (2) of the General Assembly Regulations to give effect to 
Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of the UN Secretariat.

Nouvelle-Zélande
et

République de Corée

Accord de libre-échange entre la Nouvelle Zélande et la République de Corée (avec annexes). 
Séoul, 23 mars 2015

Entrée en vigueur :  20 décembre 2015 par notification, conformément à l'article 21 
Textes authentiques :  anglais et coréen
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Nouvelle-Zélande et République de 

Corée, 25 janvier 2017
*Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Seuls les textes authentiques anglais et coréen de l’Accord 

et leur traduction en français sont publiés ici. Les annexes techniques, les appendices, les grilles de tarifs contenant 
la description des droits de douanes sur les produits d'origine et des règles propres aux produits ne sont pas publiés 
ici, conformément aux dispositions du paragraphe 2 de l'article 12, du réglement de l'Assemblée générale destiné à 
mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et à la pratique du Secrétariat  
dans le domaine des publications.
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ]
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